
Brose Limited
Foleshill Enterprise Park
Courtaulds Way
Coventry
CV6 5NX
United Kingdom

Tel: 	 +44 24 76646 410
Fax: 	 +44 24 76646 400
E-Mail: 	 coventry@brose.com

GPS coordinates:
Longitude: 1° 30‘ 21“ W
Latitude: 52° 25‘ 30“ N

Take the M6 if you are coming from Birmingham or London. Leave the motorway at Junction 3 and at 
the roundabout follow signs to Coventry North on the A444. Stay on the A444 and go straight across 
at two more roundabouts. At the fourth roundabout take the third exit right on to Foleshill Road. Drive 
along this road and turn right at the seventh set of traffic lights on to Courtaulds Way. Keep in the left-
hand lane to make sure that you stay on Courtaulds Way. When you come to a mini roundabout, turn 
right and you will arrive at Brose.   
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Aus Richtung Birmingham oder London kommend nehmen Sie die M6. Verlassen Sie diese an der Aus-
fahrt Nr. 3 und folgen Sie im Kreisverkehr der Ausschilderung in Richtung Coventry North auf die A444. 
Folgen Sie der Straße geradeaus durch zwei weitere Kreisverkehre. Im vierten Kreisverkehr nehmen Sie 
die dritte Ausfahrt um rechts auf die Foleshill Road abzubiegen. Fahren Sie die Straße hinab und biegen 
Sie an der siebten Ampel rechts ab in den Courtaulds Way. Halten Sie sich hier links um geradeaus auf 
dem Courtaulds Way zu bleiben. Sie gelangen zu einem weiteren kleinen Kreisverkehr.  Biegen Sie hier 
rechts ab und Sie erreichen Brose. 
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